

Title (en)

Outflow and overflow device for a wash basin, bidet or other sanitary apparatus of that kind.

Title (de)

Ab- und Überlaufgarnitur für einen Waschtisch, Bidet oder dergl. sanitären Apparat.

Title (fr)

Dispositif d'écoulement et de trop-plein pour lavabo, bidet ou appareil sanitaire similaire.

Publication

**EP 0081048 A2 19830615 (DE)**

Application

**EP 82108885 A 19820925**

Priority

DE 3147979 A 19811204

Abstract (en)

1. Outflow and overflow fitting for a washbasin, bidet or similar sanitary apparatus, comprising a discharge valve with a discharge cup (2) arranged in the discharge of the sanitary apparatus, a plunger (8) held in it in longitudinally movable manner, and a plunger rod (7), one end (9) of which is in connection with a pull rod (10) whilst its other end co-operates with the plunger (8), characterised in that there is provided a one-piece basic body (11) which can be inserted from the top, incorporating the discharge cup (2) extending to the outlet (35), equipped with an outer thread (14) for securing in a discharge aperture (3) of a sanitary apparatus (4), and having an aperture (6) for receiving a plunger rod (7).

Abstract (de)

Diese Erfindung betrifft eine Ab- und Überlaufgarnitur für einen Waschtisch, Bidet oder dergl. sanitären Apparat, bestehend aus einem Ablaufventil mit einem in dem Ablauf des sanitären Apparates angeordneten Ablaufkelch, einem darin längsbeweglich gehaltenen Plunger und einer Plungerstange, deren eines Ende mit einer Zugstange in Verbindung steht, während ihr anderes Ende mit dem Plunger zusammenwirkt, und wobei ein sich von einem Ablaufkelch (2) bis zum Auslauf (35) erstreckender, mit einem Außengewinde (14) für eine Befestigung in einem Ablaufloch (3) einer sanitären Apparatur (4) und mit einer Öffnung (6) zur Aufnahme einer Plungerstange (7) ausgestatteter, einstückiger Grundkörper (1) vorgesehen ist.

IPC 1-7

**E03C 1/23**

IPC 8 full level

**E03C 1/23** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E03C 1/23** (2013.01); **E03C 1/2302** (2013.01)

Cited by

US7886372B2; EP1387013A3; EP1707695A3; FR2691188A1; GB2224930A; GB2224930B; WO2006088557A3; WO9415030A1; WO9011414A1

Designated contracting state (EPC)

FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0081048 A2 19830615; EP 0081048 A3 19831005; EP 0081048 B1 19860604; DE 3147979 A1 19830616**

DOCDB simple family (application)

**EP 82108885 A 19820925; DE 3147979 A 19811204**